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АННОТАЦИЯ

Взаимосвязь мотивационно-ценностных факторов и удовлетворенности трудом у работников жилищно-коммунальной службы / Цвирко Андрей Георгиевич; Факультет философии 
и социальных наук, кафедра социальной работы и реабилитологии; науч. рук. Е.А. Киеня.
Объект исследования – удовлетворенность трудом и ее мотивационно-ценностные факторы.
Предмет исследования – взаимосвязь мотивационно-ценностных факторов и удовлетворенности трудом у работников жилищно-коммунальной службы.
Цель исследования – выявить взаимосвязь мотивационно-ценностных факторов и удовлетворенности трудом у работников жилищно-коммунальной службы.
Основные результаты. Установлены корреляционные связи высокого и умеренного уровня достоверности между удовлетворенностью трудом и мотивационной структурой личности работников жилищно-коммунальной службы с разным стажем профессиональной деятельности. У сотрудников со стажем от 5 до 10 лет высокий уровень удовлетворенности трудом сопряжен с доминированием мотивов социального статуса и общей активности.
Дипломная работа включает в свою структуру следующие элементы: титульный лист, оглавление, реферат, введение, основную часть, состоящую из двух глав, заключение, список использованных источников из 70 наименований. Общий объём дипломной работы – 83 страницы.
Ключевые слова: МОТИВАЦИЯ ТРУДОВОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ, УДОВЛЕТВОРЕННОСТЬ ТРУДОМ, РАБОТНИКИ ЖИЛИЖНО-КОММУНАЛЬНОЙ СЛУЖБЫ, ЦЕННОСТНО-МОТИВАЦИОННАЯ СФЕРА ПРОФЕССИОНАЛЬНОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ.

The relationship of motivational-value factors and job satisfaction among employees of housing and communal services / Andrei Tsvirko; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Social Work and Rehabilitation; scientific adviser E.A. Kienya.
The object of the study is job satisfaction and its motivational and value factors.
The subject of the study is the relationship between motivational and value factors and job satisfaction among employees of the housing and communal services.
The purpose of the study is to identify the relationship between motivational and value factors and job satisfaction among employees of housing and communal services.
The results. Correlations of high and moderate levels of reliability between job satisfaction and the motivational structure of the personality of housing and communal service workers with different professional experience have been established. For employees with 5 to 10 years of experience, a high level of job satisfaction is associated with the dominance of motives of social status and general activity.
The thesis includes the following elements in its structure: the cover page, table of contents, abstract, introduction, the main part consisting of two chapters, conclusion, a list of used sources of 70 names. The total volume of the thesis – 83 pages.
Keywords: MOTIVATION OF LABOR ACTIVITY, SATISFACTION WITH WORK, WORKERS OF THE HOUSING AND UTILITIES SERVICE, VALUE AND MOTIVATIONAL SPHERE OF PROFESSIONAL ACTIVITIES.
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